
PROTOKÓŁ NR VI/07
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

28 lutego 2007 roku
w godzinach od 13.00 do 15:45 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie
===================================================================
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie (nieobecna z powodu choroby radna Baeta Lorek. Radna 

Halina Michalczak do godz. 15:20)
• radni powiatowi ( radny Adam Kołwa, Ireneusz Młynek)
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, kierownicy referatów Urzędu Miejskiego
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy
• sołtysi wsi, ( spóźniony od godz. 13:55 sołtys Sułowa Małego, nieobecny sołtys Wydartowa I )
• Przewodniczący Zarządu Osiedli Nr 1 i  Nr 2 w Bojanowie
• Kierownik Rewiru Dzielnicowych Bogusław Musielak, Przewodniczący Zarządu Gminnego 

PSL  Zdzisław  Szolc,  Dyrektor  DPS  Aleksander  Cichy  członkowie  Rady  Powiatowej 
Wielkopolskiej Izby Rolniczej Marcin Mróz i Łucjan Wojciechowski.
Obradom przysłuchiwała się dziennikarka Życia Rawicza.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

do pkt 1 Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad
Otwarcia VI Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej Przewodniczący Stanisław 

Tomiczak. Powitał wszystkich uczestników sesji. W sposób szczególny przewodniczący powitał 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Kazimierza Maciaszka, nowo wybranych członków Rady 
Powiatu Wielkopolskiej Izby Rolniczej, nowo wybranych sołtysów; po czym stwierdził, że na 15 
osobowy ustawowy skład rady, w sesji uczestniczy 14 radnych, jest ona zatem władna obradować 
i  podejmować prawomocne uchwały.
do pkt 2 Przedstawienie porządku obrad VI Sesji Rady Miejskiej

Wniosków do przedstawionego przy zawiadomieniach o sesji porządku obrad nie było. 
Przewodniczący  obradom Stanisław Tomiczak –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  przedstawił 
następujący porządek  VI sesji :

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad VI Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr V/07 z sesji odbytej w dniu 30 stycznia 2007 roku.
4.  Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.
6. Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym i  o  wydanych 

zarządzeniach.
7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo.
8. Ocena aktualności ” Studium warunków i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Bojanowo”.
9. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego  gminy Bojanowo przyjętego Uchwałą Nr XXXII/173/01 
Rady Miejskiej w Bojanowie z  dnia 29 czerwca 2001 roku  oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:



a/  przyjęcia planów pracy komisji stałych na 2007 rok,
b/  diet radnych,
c/   zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2007,
d/ zmiany Uchwały Nr XXXV/235/05 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 października 

2005 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych w  zakresie inwestycji.
11. Odpowiedzi na zapytania radnych.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zakończenie.

do pkt 3 Przyjęcie protokółu nr V/07 z sesji odbytej w dniu 30 stycznia 2007 roku.
W  związku  z  tym,  że  do  protokółu  z  poprzedniej  sesji  nie  wniesiono  uwag, 

przewodniczący  obrad  wniósł  o  przyjęcie  protokółu  bez  odczytywania.  Wniosek 
przewodniczącego przyjęto. Protokółu Nr V/07 z sesji odbytej w dniu 30 stycznia 2007 roku 
przyjęto jednogłośnie (14 głosów „za”) bez odczytywania.
do pkt 4 Zapytania radnych.

 Radny Krzysztof Skupin  zwrócił się do Przewodniczącego Rady z prośbą o  określenie 
 stałego dnia tygodnia odbywania posiedzeń rady.

 Radny Maciej Jagodziński zapytał:
1. co zrobiono w zakresie promocji gminy,
2. co planuje się zrobić aby poprawić stan płyty boiska do piłki nożnej przed rozpoczęciem 

za trzy tygodnie sezonu piłkarskiego,
3. czy w urzędzie będzie stworzone stanowisko  do spraw unijnych,
4. czy w skład komisji przetargowych  może być powołany radny.
 Radny Piotr Nadzieja zapytał czy jest opracowany plan imprez kulturalnych na 2007 rok
 Radny Jan Mardas zapytał „co dzieje się z uchwałą w sprawie regulaminów

\wynagradzania., czy została podjęta zgodnie z prawem.
 Sołtys  Czechnowa  Stanisław  Talarowski  podziękował  za  zainstalowanie  oświetlenia 

ulicznego na budynku nr 38 w Czechnowie oraz za wycięcie drzew na boisku sportowym.
Innych głosów nie było.

do pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację na temat działań podejmowanych 
w okresie  między sesyjnym  od 30 stycznia  2007 roku do 28 lutego 2007 roku.  Informacja 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. Pytań nie było.

do  pkt  6.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  
i o wydanych zarządzeniach.
Burmistrz poinformował, że w okresie od ostatniej sesji wydał następujące zarządzenia:

 Zarządzenie Nr 9/07 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 stycznia 2007 roku w sprawie 
powołania komisji przetargowej na dzierżawę lokalu użytkowego położonego w Bojanowie przy 
ul. Dworcowej  15,

 Zarządzenie  Nr  10/07  Burmistrza  Bojanowa z  dnia  20  lutego  2007 roku w sprawie 
powołania komisji przetargowej na  sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 położonego 
w Bojanowie przy ulicy Szkolnej 1, 

 Zarządzenie  Nr  11/07  Burmistrza  Bojanowa z  dnia  20  lutego  2007 roku w sprawie 
powołania  komisji  przetargowej  na   sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  nr  3  położonego  
w Gościejewicach 35,
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 Zarządzenie  Nr  12/07  Burmistrza  Bojanowa z  dnia  20  lutego  2007 roku w sprawie 
powołania  komisji  przetargowej  na   sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  nr  1  położonego  
w Giżynie 23a,

 Zarządzenie Nr 13/07 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 lutego 2007 roku w sprawie układu 
wykonawczego budżetu gminy na 2007 rok,

 Zarządzenie Nr 14/07 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 lutego 2007 roku w sprawie zadań 
zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej  oraz  innych  zadań  zleconych  gminie 
ustawami na 2007 rok,

 Zarządzenie  Nr  15/07  Burmistrza  Bojanowa  z  dnia  22  lutego  2007  roku  w  sprawie 
powołania Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej.
Ponadto Burmistrz mówił o reprezentacji gminy na zewnątrz :

-  2  lutego –  narada  w  Komendzie  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Rawiczu 
zorganizowanej w Chojnie,

- podsumowanie działalności Szkolnego Związku Sportowego za 2006 rok  
( Gimnazjum w Bojanowie uplasowało się na 2 miejscu, a Szkoła Podstawowa w Bojanowie na 
4 miejscu),

- w podsumowanie konkursu Laur Przedsiębiorczości ( wyróżnieni zostali firmy Inter 
Infor  Export  w  Bojanowie,  Drewdom  z  Goliny  Wielkiej  –  firma  będzie  obchodzić  50  lecie  
działalności, oraz zakład budowłany Jerzego Lisiaka z Bojanowa ),
-  3  lutego –  obchody  Dnia  Babci  i  Dnia  Dziadka  zorganizowane  w  Domu  Kultury  
w Bojanowie przez Przedszkole w Trzeboszu,
- 4 lutego –  odbyły się wybory do Izb Rolniczych – przedstawione przez Burmistrza wyniki 
określa  załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.,
5-6  lutego  –  pobyt  z  panią  Skarbnik  w  Roszkówku  k/Poznania  na  szkoleniu  Burmistrzów  
i Skarbników zorganizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu,
7 lutego – udział w zebraniu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Sowinach (jednostka jako 
jedyna z gminy wpisana jest do Krajowego rejestru Ratownictwa),
9 lutego – spotkanie z p. Grocholewskim w sprawie przygotowania materiałów koniecznych do 
modernizacji sieci energetycznej,

- posiedzenie Społecznego Komitetu Budowy Obwodnicy Bojanowa,
12 lutego -  ostatnia w kadencji narada sołtysów,
13  lutego –  okresowa  narada  Wójta  i  Burmistrzów  powiatu  rawickiego  (omawiano  między 
innymi   sprawy pozyskiwania środków unijnych.  W naradzie  uczestniczył  p.  Wieja  z  Urzędu  
Wojewódzkiego. Nabór wniosków planowany jest w IV kwartale br. a program LIDER będzie  
aktualny od 2008 roku),

- wypracowano program pobytu delegacji - przedstawicieli samorządu lokalnego 
z Ukrainy,
14 lutego – spotkanie z przedstawicielami Miejskiego Zakładu Oczyszczania w Lesznie w celu 
omówienia przygotowań do budowy wysypiska nieczystości stałych w Trzebani,

- spotkanie z delegacją przedstawicieli samorządu z Ukrainy w Miejskiej Górce,
15 lutego – szkolenie zorganizowane w Miejskim Domu Kultury w Lesznie na temat organizacji 
prac w wolontariacie i prac pożytku publicznego,
-  realizacja  harmonogramu  zebrań  wyborczych  w  poszczególnych  wsiach  gminy  
(w Zaborowicach – frekwencja 12% - sołtysem został wybrany ponownie p. Stefan Stasiczak),
16 lutego – udział w otwarciu stacji paliw LOTOS,

- zebranie wyborcze w Giżynie  – frekwencja 29,2% - sołtysem został wybrany 
ponownie p. Leszek Tymniuk),
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17 lutego - zebranie wyborcze w Czechnowie  – frekwencja 38,5% - sołtysem został wybrany 
ponownie p. Stanisław Talarowski), 
20 i 21 lutego – posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej (  opiniowanie materiałów na VI 
sesję),
22 lutego – sesja Rady Powiatu Rawickiego,
- zebranie wyborcze w Sułowie Małym  – frekwencja 36,1% - sołtysem został wybrany 
ponownie p. Mirosław Compa,
23 lutego - zebranie wyborcze w Trzeboszu – frekwencja 14,9% - sołtysem został wybrany 
ponownie p. Krzysztof Przewłocki,
25 lutego –  w sali Urzędu Miejskiego zebranie Koła Wędkarskiego ALBATROS – podsumowanie 
działalności w roku 2006,
26 lutego - zebranie wyborcze w Gołaszynie – frekwencja 3,9% - sołtysem został wybrany 
ponownie p. Stanislwa Gasik,
27 lutego – posiedzenie Rady Pedagogicznej Gimnazjum w Bojanowie – wprowadzenie nowego 
dyrektora, którym został p. Ireneusz Młynek,
-  zebranie  wyborcze  w Sowinach –  frekwencja  30,7% -  sołtysem został  wybrany p.  Andrzej  
Biernat.
Ponadto informacyjnie Burmistrz przekazał, że od 1 marca br. zatrudnione zostaną w Urzędzie 
wyłonione w konkursie trzy osoby. ( do referatu p. Dubickiego, do referatu finansowego i do  
Ośrodka  Pomocy  Społecznej).   Na  prośbę  radnego  Kubisa,  Zastępca  Burmistrza  omówił 
szczegółowo zasady naboru pracowników.
Innych pytań nie było. Informację przyjęto jednogłośnie.

do pkt 7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo 
Informację ( jak w załączniku nr 4  do niniejszego protokółu) na temat stanu bezrobocia 

w Gminie Bojanowo przedstawił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu . Następnie 
Dyrektor  ustosunkował  się  do  spraw  omawianych  na  posiedzeniach  komisji  stałych  
i odpowiedział na skierowane pod jego adresem pytania. Wystąpienie stanowi załącznik nr 5
Ponadto  Dyrektor  udzielił  wyczerpującej  informacji  radnym  Jarosławowi  Bartkowiakowi  
i Piotrowi Nadzieja na temat możliwości uzyskania pomocy finansowej dla przedsiębiorcy, który 
uruchomi działalność gospodarczą lub stworzy dodatkowo nowe stanowisko pracy. Radny Jan 
Kubis prosił o informację kto kontroluje zatrudnionych w gminie na pracach interwencyjnych. 
Dyrektor  Maciaszek  wyjaśnił,  że  Powiatowy  Urząd  Pracy  w  Rawiczu  zawiera  umowę  
z pracodawcą, który sprawuje nadzór nad zatrudnionymi. Powiatowy Urząd Pracy sprawuje tylko 
kontrolę nad wypłatami wynagrodzeń i odprowadzanymi składkami – zakończył Dyrektor. 
W odpowiedzi na pytanie sołtysa Pakówki o określenie wskaźnika bezrobocia gminy Bojanowo 
w powiecie Dyrektor Maciaszek wyjaśnił, że do prowadzenia statystki upoważniany jest Główny 
Urząd Statystyczny.W powiecie wskaźnik wynosi 9,6%. Innych głosów nie było. Na zakończenie 
Dyrektor Maciaszek podziękował za aktywne włączenie się władz gminy w aktywizację prac 
społecznie użytecznych. 
Przewodniczący obrad od godz. 14:10 do godz. 14:30 ogłosił przerwę w obradach.

do  pkt  8  Ocena  aktualności  ”  Studium  warunków  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Bojanowo”.

Po wznowieniu obrad przewodniczący obrad powitał przybyłego architekta  Marka Bryla, 
który  jest  autorem  Studium.  Następnie  Burmistrz  przedstawił  opinię  Gminnej  Komisji 
Urbanistycznej – jak w załączniku nr 6
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W dyskusji  radny powiatowy Adam Kołwa zapytał czy wyznaczono przebieg drogi S5, a radny 
Krzysztof Skupin pytał o, szczegółowy wykaz działek przez które będzie budowana droga i jaki 
zajmie na terenie gminy obszar. Burmistrz wyjaśnił,  że szczegóły o które pytają radni nie są 
znane,  trzeba  szczegółowych  wyliczeń  -   zakończył  mówiący.  Radny  Bartowiak  pytał  ile 
hektarów  przeznacza  się  pod  działalność  gospodarczą.  Burmistrz  wyjaśnił,  że  w  planach 
wyznacza się tereny przy węzłach komunikacyjnych. Ponadto Burmistrz zwrócił się do radnych 
o przekazywanie uwag do planu ponad te już ujęte w przedstawionej opinii.
W odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Rady -   jak będzie wyglądała praca nad Studium
 i jak można zaktywizować radnych, sołtysów... Pan Marek Bryl wyjaśnił, że przedstawiona w 
dniu  dzisiejszym  ocena  aktualności  Studium  jest  początkiem  prac   nad  dokonaniem  zmian 
punktowych,  zakres  koniecznych  zmian  zostanie  przedstawiony  radzie  w  projekcie  uchwały. 
Burmistrz  zapewnił,  że  złożone  do  projektu  wnioski  będą  rozpatrywane  zgodnie  z 
obowiązującymi przepisami. W związku z wyczerpaniem tematu, przewodniczący obrad zamknął 
dyskusję i  przystąpił do realizacji kolejnego punktu obrad. 

do  pkt  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  oceny  aktualności  Studium  uwarunkowań  
i kierunków  zagospodarowania przestrzennego  gminy Bojanowo przyjętego Uchwałą 
 Nr  XXXII/173/01  Rady  Miejskiej  w Bojanowie  z   dnia  29  czerwca  2001  roku   oraz 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.

Przewodniczący  obrad  przedstawił  projekt  uchwały  i  zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 21 lutego 2007 roku projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 20 lutego 2007 roku nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez Burmistrza projekt uchwały.

Przed  przystąpieniem  do  głosowania  radnym  wręczono  projekt  uchwały  zgodny  
z odczytanym przez przewodniczącego obrad. 
W  głosowaniu,  w  którym  uczestniczyło  14  radnych  za  podjęciem  uchwały  głosowało  14  
(jednogłośnie).

Uchwała nr VI/40/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie oceny 
aktualności  Studium  uwarunkowań  i  kierunków   zagospodarowania  przestrzennego   gminy 
Bojanowo przyjętego  Uchwałą   Nr   XXXII/173/01  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z   dnia  29 
czerwca 2001 roku  oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego stanowi  wraz 
z uzasadnieniem załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
a/  przyjęcia planów pracy komisji stałych na 2007 rok

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do za pytaniem czy jest 
potrzeba  odczytywania  załączników do  uchwały.  Jednomyślnie  podjęto  aby  załączników  nie 
odczytywać. 

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 21 lutego br. przyjęli jednomyślnie przedstawiony 
plan pracy komisji na 2007 rok . 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
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komisji jednomyślnie przyjęli przedstawiony Radzie plan pracy komisji na 2007 rok 

Innych głosów nie było .Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów „za”).

Uchwała nr VI/41/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z 28 lutego 2007 roku w sprawie  przyjęcia 
planów pracy komisji stałych na 2007 rok stanowi  załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
b/  diet radnych

Przewodniczący obrad zwrócił się do przewodniczących komisji o przedstawienie opinii o 
projekcie zmian diet.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 21 lutego 2007 roku projekt uchwały zaopiniowali 
negatywnie i  większością głosów ( 4 głosy” za” przy 3” przeciw”) przyjęli wniosek o wycofanie 
projektu w sprawie diet z porządku sesji.  

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  20  lutego  2007  roku  nie  wypracowali  opinii  
w sprawie projektu diet, przyjęli, że spotkanie w tej sprawie odbędzie się w dniu 27 bm. o godz. 
13-tej wspólnie z komisją budżetową. Komisja oświaty obradowała w pięcioosobowym składzie, 
członkowie komisji budżetowej nie przybyli na spotkanie. Ostatecznie w dniu tym przyjęto ( 5 
głosami „za” ) przedstawiony wcześniej przez przewodniczącego obrad projekt stawek diet za 
udział w pracach rady.  Dokument potwierdzające powyższe ustalenia stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokółu.

Przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie,  w  którym  uczestniczyło  14  radnych 
projekt  uchwały  w  sprawie  diet  radnych  uwzględniający  kwoty  wypracowane  na  spotkaniu 
radnych w dniu 27 bm. „Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych przeciw uchwale było  
6 radnych.

Uchwała nr VI/41/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z 28 lutego 2007 roku w sprawie  diet radnych 
stanowi  załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
c/   zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2007     

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 21 lutego 2007 roku projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 20 lutego 2007 roku nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Następnie  przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie,  w  którym  uczestniczyło  
14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów „za”).

Uchwała nr V/43/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie zmian  
budżetu  gminy  Bojanowo na rok  2007   stanowi  wraz  z  uzasadnieniem  załącznik  nr 11 do 
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niniejszego protokółu.
Do pkt 10 Podjęcie uchwał w sprawie 
d/  zmiany  Uchwały  Nr  XXXV/235/05  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  
 27 października 2005 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych w  zakresie 
inwestycji

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 21 lutego 2007 roku projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 20 lutego 2007 roku nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Następnie  przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie,  w  którym  uczestniczyło  
14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów „za”).

Uchwała nr V/44/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie zmiany  
Uchwały  Nr  XXXV/235/05RadyMiejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  27  października  2005  roku  
w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązań  finansowych  w   zakresie  inwestycji  stanowi  wraz  
z uzasadnieniem  załącznik nr 12 do niniejszego protokółu.

do pkt 11 Odpowiedzi na zapytania radnych.
Odpowiedzi na zapytania radnych udzieli Przewodniczący Rady i  Burmistrz.
 Odpowiadając na sugestię radnego Skupina Przewodniczący Rady Miejskiej 

zaproponował aby sesje odbywały się w środę , gdyż w czwartki są sesje powiatowe. Burmistrz 
zwrócił uwagę, że  wyznaczenie na stałe dnia sesji  jest nie możliwe z uwagi na to, że są sytuacje 
kiedy sesja musi być zwołana w określonym terminie.  Przykładem jest   potrzeba dokonania 
zmian  budżetu  gminy  na  koniec  kwartału–  mówił  Burmistrz.   Wiążącej  decyzji  w  sprawie 
wniosku radnego nie podjęto.

 Radnemu Jagodzińskiemu Burmistrz wyjaśnił, że:
1. dla promocji gminy opracowana została monografia, wydane zostały trzy zeszyty „Szkice 

Bojanowa”,  cyklicznie  ukazuje  się  Informator  Samorządowy,  planuje  się  wydanie  foldera 
papierowego i na płycie ,

2. od pierwszego marca rozpoczną się prace pielęgnacyjne na płycie boiska, dużym 
problemem są kretowiska. Radny zapytał czy jest możliwa zmiana nawierzchni. W odpowiedzi 
Burmistrz wyjaśnił, że byłaby to inwestycja, na realizację  której brak jest środków  w budżecie  
gminy,

3. w ogłoszonym naborze pracowników wyłoniono kandydatów na zwalniające się w 
Urzędzie stanowiska referenta, który w zakresie czynności będzie miał między innymi sprawy 
promocji  gminy,  pozyskiwania  środków  unijnych  ,  prowadzenie  ewidencji  działalności 
gospodarczej,  ewidencji  zezwoleń  na  sprzedaż  alkoholowych.   W  uzupełnieniu  Zastępca 
Burmistrza   przedstawił  w  szczegółach   zasady  naboru  i  wyłaniania  kandydatów   (  nabór 
wniosków, wstępna selekcja kandydatów – analiza dokumentów aplikacyjnych, ogłoszenie listy 
kandydatów spełniających wymagania formalne, selekcja końcowa kandydatów – test i rozmowa 
kwalifikacyjna  ). Na pytanie radnego, kto układa testy  Zastępca wyjaśnił, że testy układane są 
we  własnym  zakresie  z  uwzględnieniem  przepisów  ustawowych,  statutu  gminy  regulaminu 
organizacyjnego Urzędu. Więcej pytań radny Jagodziński nie zadał.
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4. przepisy regulujące  sprawy przeprowadzania przetargów nie przewidują udziału radnych 
w pracach komisji. Radny może być tylko obserwatorem – wyjaśnił Burmistrz.

 Radnego Nadzieję poinformował, że na 2007 rok planowanych jest 40 imprez. Burmistrz 
zaapelował do organizatorów o zgłaszanie planowanych imprez aby mogły być umieszczone  
w gminnym kalendarzu imprez. 

 Radnemu Mardasowi Burmistrz wyjaśnił, że uchwała obowiązuje, nie została uchylona. 
Nadal poszukiwane są orzeczenia sądowe w kwestionowanej sprawie. Burmistrz zapewnił, że  
z chwilą otrzymania wiążących wykładni należne od stycznia kwoty zostaną wypłacone. 
Przewodniczący Rady ustosunkowując się do zapytania radnego czy  „uchwała została podjęta 
zgodnie z prawem” wyjaśnił co następuje:
„ Po przeczytaniu treści tekstu projektu uchwały w sprawie wynagrodzeń dla nauczycieli, przed  
zarządzeniem głosowania, pan radny Jan Mardas wniósł poprawkę do przeczytanego projektu 
uchwały oby zastąpić słowo „klasa” – słowem „oddział”. Głosowanie nie odbyło się. Zostało 
odłożone  do  wyjaśnienia  paragrafu  58  pkt  7  –  projektu.  Pani  radczyni  wraz  z  zastępcą  
burmistrza udali się do biura rady aby wyjaśnić, czy można taką poprawkę wprowadzić.
Po  wyjaśnieniu  i  odczytaniu  Regulaminu  Oceniania  klasyfikowania  i  promowania  uczniów 
wyjaśniono  że,  tekst  aktu  prawnego  wyższego  charakteryzuje  jednoznacznie  pojęcie  „klasa” 
Wprowadzenie terminu „oddział” – byłoby sprzeczne z hierarchią prawa i dlatego wniosek o  
wprowadzenie zmiany „klasa”na „oddział” został odrzucony z mocy prawa”.(Rozporządzenie  
MENiS z dnia 31.01.2005).

Radny Mardas poinformował, że jest wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego 
stwierdzający, że wojewoda nie ma prawa kwestionować zapisu dającego prawo do dodatku za 
wychowawstwo dla nauczycieli przedszkola. Radczyni pani Teresa Andrzejewska potwierdziła, 
że   cyt.  ”dwa  dni  wcześniej  otrzymała  z  Wydziału  Nadzoru  informację  o  możliwości  
przywrócenia  dodatku”.  Radny  Jan  Mardas  stwierdził,  że  cyt.  „  swoim  wystąpieniem  na 
poprzedniej sesji nie miał zamiaru doprowadzenia do konfliktu z sołtysami – bronił ludzi „.

do pkt 12 Wolne głosy i wnioski 
W  punkcie  tym  sołtys  Giżyna  Leszek  Tymniuk   zapytał  czy  wywożone  odpadów 

hutniczych  do dołów po wyrobiskach  na terenie Cegielni w Giżynie  nie stanowi zagrożenia dla 
środowiska. W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że zagrożenia niema. Właściciel obiektu posiada 
wymagane pozwolenie na składowanie odpadów.

do pkt 13 Zakończenie
Na  skutek  wyczerpania  porządku  przewodniczący  obrad  dziękując  wszystkim  za 

przybycie o godz.15:45  zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Bojanowie.

Protokolant: Przewodniczący obrad
Danuta Kowalska (-) Stanisław Tomiczak
Kierownik referatu
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